



شركة الشرقية للاستثمار
القابضة (ش.م.ع.ع.)

A'Sharqiya Investment
Holding Co. (SAOG)

9 مارس 2026م

March 09, 2026

After Compliments,

تحية طيبة وبعد ،،،

The Board of Directors of A'Sharqiya Investment Holding Company (SAOG) convened on March 9, 2026, endorsed the financial statements for the year ended December 31, 2025. The Company's Operating Income for the year was RO 1,379,220 as compared to RO 1,353,254 during the previous year 2024 reflecting an increase of 2%.

انعقد اجتماع مجلس إدارة شركة الشرقية للاستثمار القابضة بتاريخ 09 مارس 2026 حيث قام المجلس باعتماد القوائم المالية للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025م. وقد بلغ الدخل التشغيلي للشركة عن السنة المالية 2025م مبلغ 1,379,220 ريال عماني مقارنة بمبلغ 1,353,254 ريال عماني خلال السنة المالية 2024م، مسجلاً زيادة بنسبة 2%.

During the year 2025, the company signed a long-term lease agreement of five years for its residential property held in its subsidiary as disclosed on 07 April 2025 in MSX website. On renewal of the lease agreement, an unrealised gain of RO 3,257,064 has been recorded in the financial statements, in accordance with IFRS standard on Leased assets held in its subsidiary company, which is not available for distribution. Hence the profit after tax for the year is RO 3,392,798. The profit from operations, included in the Profit mentioned above, is RO 658,652 only.

وخلال عام 2025م، قامت الشركة بإبرام اتفاقية إيجار طويلة الأجل لمدة خمس سنوات تتعلق بأحد العقارات السكنية المملوكة لشركاتها التابعة كما تم النشر في تاريخ 07 ابريل 2025 في موقع البورصة. وعند تجديد اتفاقية الإيجار، تم إثبات أرباح غير محققة بمبلغ 3,257,064 ريال عماني في القوائم المالية، وذلك وفقاً لمتطلبات المعايير الدولية لإعداد التقارير المالية (IFRS) المتعلقة بالأصول المؤجرة المحفوظ بها لدى الشركة التابعة. وهو غير متاح للتوزيع. وبالتالي، فإن صافي الربح بعد الضريبة لهذا العام هو 3,392,798 ريال عماني. أما الربح من العمليات، والمُدرج ضمن الربح المذكور أعلاه، فهو 658,652 ريال عماني فقط.

كما أوصى مجلس الإدارة بما يلي:

1. اقتراح توزيع أرباح نقدية على المساهمين بواقع 6 بيسات للسهم الواحد عن السنة المالية المنتهية في تاريخ 31 ديسمبر 2025 م
2. توزيع الأرباح النقدية يخضع لموافقة اجتماع الجمعية العامة للشركة المقرر عقده في 28 مارس 2026

The Board of Directors further recommended the following:

- The Board has proposed a cash dividend, to its shareholders, at the rate of 6 Baiza per share for the financial year ended 31 December 2025.
- The distribution of cash dividend is subject to approval by the company's General Assembly meeting scheduled to be held on March 28, 2026.

For A'Sharqiya Investment Holding Co. (SAOG)

Venkiteswaran Rajesh
General Manager

Rajesh

راجيش فينكتسواران
المدير العام



P.O. Box 47, Al Harthy Complex
Postal Code 118
Sultanate of Oman
Tel: 24566160, Fax: 24566162
C.R. : 4090438

ص.ب. ٤٧ ، مجمع الحارثي
الرمز البريدي ١١٨
سلطنة عمان
هاتف : ٢٤٥٦٦١٦٠ ، فاكس: ٢٤٥٦٦١٦٢
س.ت: ٤٠٩٠٤٣٨

E-mail: admin@asharqiya.com البريد الإلكتروني:

Tax Card No.: 8108233